

FAB BOYA SÖKÜCÜ (211)

MƏHSUL HAQQINDA: FAB BOYA SÖKÜCÜ (211) tərkibində turşu yoxdur, yandırıcı xassəyə malik deyil, qatı olduğu üçün həm dik, həm də üfiqi səthlərdə istifadə edilə bilər.

TƏTBİQİ: Hər növ dekorativ boya, yağ, sellülozik və poliuretan əsaslı, parlaq və mat boya və laklar, emulsiyaları qısa zaman ərzində və asanlıqla sökür. Bir və ya bir neçə qat boyanı tətbiq edilmiş səthin materialına zərər vermədən asan şəkildə sökür. **FAB BOYA SÖKÜCÜ (211)** boyası söküləcək səthin üstünə bir qat şəkildə tətbiq edilir. Təqribən 20 dəqiqə gözlədikdən sonra bir şpatelin ucu ilə sökücünün səthə qədər təsir edib-etmədiyi yoxlanılır. Təsir etmədiyi halda bir qat daha çəkilməlidir. Yenidən 20 dəqiqə gözlədikdən sonra boya sökülə bilər. Şpatel, tel fırça və ya dərin girintilər üçün diş fırçası ilə boyanı təmizləyin. Boyası sökülmüş sahəni yuyucu toz və ya spirt qatılmış su ilə yaxşıca yuduqdan sonra qurumasını gözləyin. 1 litr **FAB BOYA SÖKÜCÜ (211)** təqribən 3-4 m² sahəni əhatə edir.

İNCƏLDİLMƏSİ: İstifadəyə hazırdır.

ALIŞMA DƏRƏCƏSİ: <20°C.

QEYD: Tətbiq ediləcək səthlərin temperaturu +5°C ilə +30°C arası olmalıdır.

SAXLANMA MÜDDƏTİ: 1 il (ağzı açılmamış orijinal qutuda, sərin yerdə, donmaqdan və birbaşa günəş şüalarının təsirindən qorumaq şərti ilə).

XƏBƏRDARLIQ: R10 alovlanma bilər. **R20/21/22/25** - iylədikdə, udulduqda, dəri və göz ilə təmasında sağlamlığa zərərli

TƏHLÜKƏSİZLİK TƏDBİRLƏRİ:

S 2 Uşaqların əllərinin çatmayacağı yerlərdə saxlayın.

S 3/7/9 Qutunu bağlı halda sərin və yaxşı havalandırılan yerdə saxlayınız.

S 16 Alışan mənbələrdən uzaq tutunuz, siqaret çəkməyiniz

S 46 Udulduğunda o dəqiqə həkimə gedin, qabı və etiketi göstərin.

S51 Yaxşı havalandırılmış şəraitdə istifadə olunmalıdır.

İstifadə zamanı problemlə qarşılaşdıqda qutu üstündəki partiya nömrəsi ilə texnik servise müraciət etsəniz probleminizlə yaxından maraqlana bilərsiniz.

SƏHV İSTİFADƏYƏ GÖRƏ İSTEHSALÇI FİRMA MƏSULİYYƏT DAŞIMIR.

FAB PAINT REMOVER (211)

ABOUT THE PRODUCT: FAB PAINT REMOVER (211) does not contain an acid or burning features, because of thickness can be used on vertical surfaces as well as on horizontal surfaces.

APPLICATION: In a short period of time it easily removes all kinds of decorative paints, oils, cellulose, and polyurethane-based, glossy and matte paints and varnishes and also emulsions. Easily removes several coats of paint without damaging the material of applied surface. **FAB PAINT REMOVER (211)** is applied in 1 coat on a removable surface. Waiting 20 minutes check the surface with spatula. If it did not affect then apply one more coat. Wait 20 minutes and remove the paint with spatula, wire brush or with a toothbrush to clean deep corners. Then wash the surface thoroughly with detergent or alcohol added water and leave to dry after washing. 1 liter **FAB PAINT REMOVER (211)** covers an area of about 3-4 m².

THINNING: Ready for use.

FLASH RATE: <20° C.

NOTE: During the application the surface temperature should be between +5°C and +30°C.

SHELF LIFE: 1 year (in an unopened original box in cool, safe from freezing and direct influence of the sun rays).

WARNING: R10 easily flammable. **R20/21/22/25** - smelling, swallowing, contact with skin and eyes or breathing is harmful to health.

SAFETY MEASURES:

S 2 Keep far from children.

S 3/7/9 Keep in cool and well-ventilated places in closed container.

S 16 Keep away from the sources of fire; don't smoke while applying.

S 46 If swallowed immediately call for a doctor show him the box or label.

S 51 Should be used in good ventilated places.

If you are having problems during use please contact Technical Service and take a party number on the container with you.

THE MANUFACTURER IS NOT RESPONSIBLE FOR MISUSE.

FAB BOYA SÖKÜCÜ (211)

О ПРОДУКТЕ: **FAB BOYA SÖKÜCÜ (211)** не содержит кислот, не обладает едкостью, благодаря густому свойству может быть использован как на горизонтальных, так и на вертикальных поверхностях.

ПРИМЕНЕНИЕ: Легко и за короткий срок удаляет все виды декоративных красок, масел, целлюлозные и полиуретановые, глянцевые и матовые краски, лаки и эмульсии. Легко удаляет один и несколько слоев краски, не повреждая самого материала поверхности. **FAB BOYA SÖKÜCÜ (211)** наносится на удаляемое покрытие одним слоем. Спустя 20 минут необходимо проверить с одним уголком мастерка впитался ли удалитель полностью. В случае если он не полностью впитался, следует наносить еще один слой. Спустя еще 20 минут краску можно удалять. Можно удалять краску с помощью мастерка, проволочной щетки или зубной щетки для глубоких выемок. После полного удаления краски поверхность следует хорошенько промыть стиральным порошком или же разбавленной водой спиртом и оставить на высыхание. 1 литром средства можно обработать поверхность приблизительно в 3-4 м².

РАЗБАВЛЕНИЕ: Готов к использованию.

ТЕМПЕРАТУРА ВОЗГОРАНИЯ: <20°C.

ПРИМЕЧАНИЕ: Температура обрабатываемой поверхности должна быть между +5°C и +30°C.

СРОК ХРАНЕНИЯ: 1 год (при условии хранения в герметичной оригинальной банке, в прохладном помещении, вдали от прямых солнечных лучей).

ПРЕДУПРЕЖДЕНИЕ: **R10** легко воспламеняется. **R20/21/22/25** при вдыхании, глотании, контакте с кожей и глазами может навредить здоровью.

МЕРЫ ПРЕДОСТОРОЖНОСТИ:

S 2 Держите вдали от детей.

S 3/7/9 Держите банку плотно закрытой в прохладном и хорошо проветриваемом помещении.

S 16 Не курите во время использования краски и держите вдали от источников огня.

S 46 В случае глотания обратитесь к врачу и покажите ему этикетку.

S 51 Используйте в хорошо проветренном помещении.

При столкновении с какого-либо рода проблемами обращайтесь в технический сервис, взяв с собой при этом партийный номер продукта указанный на упаковке.

ЗА НЕПРАВИЛЬНОЕ ПРИМЕНЕНИЕ ФИРМА-ПРОИЗВОДИТЕЛЬ НЕ НЕСЕТ ОТВЕТСТВЕННОСТИ.